

Referat fra stævneudvalgsmøde d.4.6.2024

- Referent Eva Buxbom
- DSF's konkurrence udstyr består af følgende:
Vægt, dommertablets, bagtæppe og roll ups. Det skal gå gennem Peter Andersen, hver gang DSF's konkurrence udstyr skifter opbevaringssted. Peter skal have besked, da DSF ikke har et fysisk depot. Det er oplagt, at det bliver taget med til den klub, der afholder det næste DSF's stævne. Stævneudvalgets medlemmer vil være særligt opmærksomme på at udstyret kommer det rette stede hen.
- Rette regler i forhold til tilmeldelse af DM hold.
Da vi tidligere på året havde en forespørgsel om tilmeldelse af et hold til DM hold efter første runde, blev vi bevidste om, at reglerne om hvornår antal af hold skal være tilmeldt er uklare. Derfor vil vi fremsende en præcision af regler for tilmeldelse af hold til DM hold konkurrencen. Denne opgave påtager Didde sig med deadline 29.6.2024. Ændringsteksten vil blive sendt til resten af udvalget. Efter godkendelse vil den blive sendt ind til DSF's bestyrelse. Når bestyrelsen har godkendt teksten, vil den blive indsat i regler for DM Hold turneringerne.
- Udvalgsmedlemmer i stævneudvalget skal have adgang til dommerdatabasen. Da stævneplan med dommerpåsætning udarbejdes i stævneudvalget, er det naturligt at stævneudvalgets medlemme også får adgang til dommerdatabasen. Dette er sket, men vi skal huske det fremover.
- Hvordan får vi de mindre klubber til at støtte op om stævner?
Ansvarspersonen for det enkelte stævne skal tage dialogen med klubben, der står for stævnet om hvorvidt de kan/ har lyst og overskud til at inddrage en mindre klub med mindre opgaver og/eller have mindre klubber med i en form for praktik. Derved kan de mindre klubber kan se hvordan et stævne sættes op og afvikles. Herved kan de se, at de kan byde ind med små som såvel større løsninger af opgaver. Dette er en praktisk måde at få inddraget de mindre klubber.
- Kan der være fordele ved at samarbejde med breddeudvalget?
Det var et stort spørgsmål, som alle medlemmerne i udvalget vil gå i tænkeboksen til næste møde, hvor vi vil arbejde videre med dette punkt.
- Undervisning i brug af stævnestyringsprogram, har udvalgsmedlemmerne tilmeldt sig?
De tre udvalgsmedlemmer er klar til deltagelse i kurset i stævnestyringsprogram, der bliver afholdt i Thisted d.29. juni. Den praktiske del, der bliver fulgt op på ved sideoplæring og observation ved mindst 2 stævner. Det bliver dejligt at kunne henvise til kompetente medlemmer, der vil kunne vejlede klubberne, når de skal sætte stævnestyringsprogrammet op samt afvikle det på konkurrencedag. Dette er en kompetence, der har været efterspurgt og vil styrke udvalget.
- DM – hold. DM hold har tidligere været i flere divisioner og har haft mange deltagere. I dag er der ikke mange, der tilmelder sig. Der er allerede taget to tiltag: DM hold rekorder (som ikke kræver

jury) og medaljer for bedste squat, bænkpres og dødløft i slutningen af sæsonen. Men vi tænker, at det ikke er nok. Der skal mere til. Vi tager dette emne op til næste møde, hvor medlemmerne har haft tid til at komme med gode tiltag samt bedre måder at kommunikere ud, hvor fedt det er at stille op som hold.

- DM- ugen.

Der blev fortalt de fremskridende forberedelser til DM ugen. Jørgen er blevet udpeget som ansvarlig for opstilling. Jørgen, Peter og jeg selv tager til Herning torsdag aften og begynder på opsætningen. Der er udarbejdet gode aftaler med flere klubber, der byder ind på diverse opgaver. Erik Rasmussen sponsorerer T-shirts til spottere samt producerer stævne T-shirt og pokaler og medaljer er bestilt og tjekker op på. Det bliver en stor opgave, men sammen vil den blive løftet godt. Derudover er Trine med til at kordinere opgaver og støtte op om forberedelserne. Det ser godt ud.

- Næste møde bliver 10. september 2024 kl.19.00 online